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Prezydent Miasta Tarnowa 
 
 

 
Uprzejmie informuję, że na XLII sesji Rady Miejskiej w dniu 26 listopada 2020 r. 
w punkcie „Zapytania i interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radna 
Krystyna Mierzejewska zapytała, czy w budżecie Gminy Miasta Tarnowa na rok 2021 
zostaną uwzględnione środki na dokończenie remontu nawierzchni ulicy Do Prochowni 
(na odcinku od skrzyżowania z ulicą Leśną w kierunku ulicy Słonecznej). 

 

 

 Przewodniczący Rady Miejskiej 

 /-/ Jakub Kwaśny  

 


